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En el ple de dimecres 22 d’abril, de 
nou la nostra alcaldessa va tornar a 
perdre els papers. Pel que es veu, 
té poc sentit de l’humor, gens de 
sentit de la crítica i està molt 
acomplexada per donar a entendre 
que és una gran demòcrata. Arriba 
a dir més d’una vegada a la nostra 
regidora  Lídia Ibàñez,  que “ l’ha 
deixat parlar” com si això de parlar 
en un ple, i a una regidora, ella, ho 
pogués prohibir. No serà que s’ho 
pensa que ho pot fer? De moment 
va aconseguir que la ciutadania 
deixés de parlar als plens, només 
faltaria que ara tampoc deixés par-
lar als membres electes de 
l’oposició! Per cert,  els membres 
del seu partit, tret del portaveu, no 
parlen mai als plens; els ho té pro-
hibit ella o és que no tenen mai res 
a dir? No sabem què és pitjor! 

S’ aprova l’acta del ple anterior. 
A continuació i de la comissió informativa de medi 
ambient i serveis territorials es tracta l’aprovació de 
la modificació del conveni amb la fundació Proa per 
al manteniment de la jardineria de les escoles, Insti-
tuts i poliesportius. S’aprova per unanimitat. 
El següent punt  tracta de la modificació del Pla Ge-
neral en el sector de Caufec, El regidor d’ER dema-
na que es quedi sobre la taula i en no accedir-hi el 
PSC hi vota en contra. També vota en contra CiU i 
ICV.  El PP hi vota a favor. És aquí on l’alcaldessa   
perd els   papers. La regidora d’ICV, Lídia Ibàñez , 
fa una mica  d’història del pla Caufec; i per fer-ho fa 

servir el recurs d’un culebrot  de TV3, Vendelplà, 
cosa que altera realment a l’alcaldessa.  Només 
utilitza aquesta paraula per a explicar la història a 
partir dels capítols anteriors, és a dir els inicis de 
Caufec, el capítol d’avui, és a dir l’última jugada del 
promotor i preveure quin serà el capítol darrer. 

El tema és que l’ajuntament ha sortejat els pisos 
socials de Caufec, sense que encara s’hagi posat ni 
la primera pedra, i com que el promotor està en crisi   
suposem   que no pensa fer-los a no ser que 
l’ajuntament pacti una solució que és la següent. El 
promotor fa aquesta proposta: No fer els més de 30 
pisos de 120 m2, que no els vendrà en un moment 

SÍ FÓSSIM A VENDELPLÀ EL  

PLA CAUFEC NO ES FARIA!!! 

I JO NO PODRIA 
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com aquest i a canvi farà 60 pisos socials de 60 m2 
que sí que els vendrà perquè l’ajuntament li facilita-
rà un llistat de gent, excedents del sorteig disposada 
a comprar-los.  Total, negoci rodó per al promotor 
que té a l’ajuntament lligat de mans i peus i la paella 
pel mànec.  
ICV, proposem que s’aprofiti la situació per rebaixar 
l’edificabilitat de la part nord, perquè a Esplugues hi 
ha més de 900 pisos buits que amb una bona políti-
ca d’habitatge faria innecessari edificar més. Però el 
PSC, que sempre havia dit que no es podia rebaixar 
edificabilitat perquè s’hauria d’indemnitzar el promo-
tor, deixa ara ben clar que ells estan a favor de 
l’edificabilitat de Caufec. 
De la comissió de recursos econòmics es proposa 
el reconeixement d’obligacions derivades de despe-
ses d’exercicis econòmics passats. S’aprova amb 
els únics vots del PSC; ICV hi vota en contra.  
També s’aprova el nomenament d’Enric Giner, por-
taveu socialista com a  regidor representant en el 
Consorci Local de Comunicació. També hi vota a 
favor el PP. 
De la comissió de serveis a la persona  s’aprova 
l’expedient de contractació per al servei de la nova  
Llar d’infants ubicada al CEIP Prat de a Riba. El 
nostre grup reclama una informació sobre el tema 
d’escales i ascensors que encara no ens ha estat 
donada. 
Finalment es fan públics els nomenament dels 
membres dels Consells Escolars de cada Centre 
que representaran a l’ajuntament. S’aproven per 
unanimitat. 

Mocions 
El nostre grup ICV, presenta una moció per a donar 
suport a les propostes dels mestres de 
l’ensenyament públic referents a la Llei d’Educació 
de Catalunya, i les propostes del Conseller Mara-
gall. Aquesta moció neix d’una concentració de 
mestres de les escoles públiques d’Esplugues da-
vant l’ajuntament per tal de manifestar a la ciutada-
nia el seu malestar. Aquest dia uns representants 
dels ensenyants van demanar que en el ple de març 
es tractés el tema. L’alcaldessa es va limitar a donar 
lectura al manifest dels ensenyants i no va voler que 
es parlés. 
La moció és rebutjada pels vots del PSC i CiU que 
manifesten que un ajuntament no es pot intervenir ni 
pronunciar en un tema que s’està tractant al Parla-
ment. Hi voten a favor ER i PP a més d’ICV. 

Precs i preguntes 
ER  es queixa d’anomalies al poliesportiu de La 
Plana en activitats per a la gent gran , i demana 
explicacions del perquè els “Dijous de les Dones” 
dels quals ja se n’han celebrat 3, sempre hi han 
anat com a  ponents dones del PSC.  També pre-

gunta per la capacitat decisòria que sembla que té 
el Consell de la Dona enfront de la merament con-
sultiva dels altres Consells i per la discussió que hi 
va haver i les crítiques també al sopar de dones 
d’Esplugues que es fa al Robert Brillas des de fa 7 
anys, molt abans que el “sopar institucional” i que 
aplega gairebé el mateix nombre de dones en els 
dos. Sembla ser que no volen entendre que en 
aquest sopar i van dones, dones de partits fins i tot 
del PSC i dones, la majoria sense cap partit. I això 
és el que el fa entranyable. 
Sobre aquests dos temes també van intervenir Lídia 
Morera de CiU i des d’ICV  reclamant que hi ha mol-
tes dones vàlides i dignes de ser escoltades de dife-
rents opcions polítiques i diferents maneres de pen-
sar. Des d’ICV creiem que el que fa aquest ajunta-
ment en aquest tema es pot considerar nepotisme. 

Preguntes de la ciutadania 
La Lluïsa Morera  segueix preguntant per la mina de 
les monges, en Jordi Raventós  diu que no coinci-
deix l’informe que se li ha passat sobre les moreres 
que no s’ahvien de tallar i s’hhan tallat, la resposta 
és que quan actuen es troben que estan malament i 
les tallen, la Núria Roig i l’Eulàlia Herranz pregunten 
per Finestrelles i els temes pendents. La resposta, 
com sempre és evasiva i no aclareix res . La Núria 
roig pregunta per la subvenció mensual a ETV que 
resulta ser de 7.500 € mensuals i la Teresa Carbo-
nell pregunta per les persones a qui els ha estat 
concedida la Medalla d’Or. N’hi ha hagut unes quan-
tes, abans i després de la democràcia. En aquesta 
darrera època se’ls ha concedit a Angelina Alós, a 
Xavier Corberó, a la revista Crònica d la Vida 
d’Esplugues i a l’hospital Sant Joan de Déu.Els cri-
terris són els de donar-la a persones o entitats rela-
cionades amb Esplugues i que han destacat en el 
seu camp. 
 I ara està previst concedir-li-la a Joan Manuel Ser-
rat. 

Sembla mentida 

 

 La nostra 
alcaldessa, 
quan 
s’enfada i 
es posa 
nerviosa,  
o s’inventa 
coses o diu 
mentides! 
I li està creixent 
el nas! 


